
Protokoll från styrelsemöte i Norderö Byaförening
den 29 mars 2023
Närvarande: Anna Fris, Elenor Eriksson, Gunnar Norelius,
Erik Milton, Torbjörn Jonsson, Erik Olofsson, Märta Norelius

§1 Mötets öppnande
Anna Frisk förklarade mötet öppnat.

§2. Dagordning
Dagordningen fastställdes.

§3 Föregående protokoll
Noterades:
- Norderöfilmen, Jordgubbsfilmen och filmen  om kyrkorenoveringen har nu 

lagts över på USB-sticka. Ljud och eventuell musik ska nu läggas på.
Därefter lades protokollet till handlingarna.

§4. Ekonomin
I början av året är det en hel del utgifter. Det sökta el-bidraget har utbetalats.
Solpanelerna ger ca 3000: - åter per år. 
Det är dags att skriva om fasträntekontot, Erik M kontaktar Olle angående detta.
Driftbidrag för Midgården ska sökas senast 30/4. Märta fixar det.

§5 Föreningsverksamheten
Det är Jälsta/Önsta som har hand om Valborg i år. Ålsta/Böle har hand om 
vårstädning av Hembygdsgården och Nationaldagsfirandet.Trusta/ 
Lunderänget/Kyrkbyn har midsommar.
Luciafirandet diskuterades – tas upp igen i höst.
Midgården har varit uthyrt vid två tillfällen och det är fyra bokningar framöver.

§6 Trafikverket
Mötet som styrelsen hade med Trafikverket gav inte så mycket. Anna kontaktar 
beställaren av färjetrafiken så vi får se vad som sägs där.

§7 Att göra listan
Listan gicks igenom och uppdaterades.

§8 Övriga frågor
- Anna har uppdaterat kontaktuppgifter mm angående väglyset till 

kommunen. Anders Westin kvarstår som kontaktperson. Underlaget läggs 
till handlingarna.



- Vårstädning av Midgården bokades till lördag 13 maj från kl. 10 och 
måndag 15 maj kl. 18.

- Erik M och Märta ser till att avfrosta frysen. Tipsades om att inköpa 
vattenabsorberande mattor till nästa gång de ska avfrostas.

- Erik O kollar upp eventuell service på skrivaren/skannern som vi tog över 
från Ö-barna. Kollar också upp två Ipads. Om de går sälja läggs de ut på 
Norderöns interna FB.

- Erik O undersöker eventuellt nyinköp av projektor och ljudanläggning.
- Planeras för en PUB afton framöver våren.
- Benen på borden har vikit sig vilket gör det svårt att duka långbord. Går det 

fixa? Vi kollar det vid vårstädningen.

§9 Mötets avslutande
Anna avslutade mötet.

Nästa möte 24 april på Midgården

Vid protokollet Justeras

Märta Norelius Anna Frisk


